
  
 

Protokoll fra ordinært årsmøte i Skeikampen Fjellandsby Velforening 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------

Møtedato: 07.04.2023 

Møtetidspunkt: 10:00 

Møtested: Skeikampen Høyfjellshotell 

 

Til stede: 60 medlemmer samt 10 fullmakter  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

1. Konstituering 

 

A. Valg av møteleder 

     Mette Blåfjell ble valgt til møteleder. 

     Vedtak: Godkjent 

B. Godkjenning av stemmeberettigede 
    53 medlemmer og 10 fullmakter 
    Vedtak: Godkjent 
     
C. Valg av referent og 2 til å underskrive protokollen 
     Heidi Ophus ble valgt som referent. 
     Tone Jordhøy og Rune Kjellemo ble valgt til å underskrive protokollen. 
     Vedtak: Godkjent 
 
D. Godkjenning av møteinnkalling 
     Kommentar fra salen: 
     - En seksjonseier kommenterte at innkallingen med sak han oppfattet som lagt «død» på forrige                 
       årsmøte atter en gang skulle på agendaen. Styret viste til at saken var fremmet fra et medlem  
       av velet og at styret ikke så noen grunn til å avvise den.  
     Vedtak: Godkjent 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------------------- 
2. Årsberetning 
 
Gjennomgått 

• Styreleder gikk gjennom hovedpunkter i styrets arbeid i 2022 i tråd med årsberetningen. 

• Styret har fulgt opp byttet fra coax til fiber i regi av Eidsiva Bredbånd. Styret redegjorde for at 

vi har en kollektiv avtale. Enkeltmedlemmer kan ikke selve velge å gå ut av avtalen, men kan 

velge innhold innenfor de rammene som er gitt av Eidsiva Bredbånd. Denne avtalen og prisen 

vi har er en veldig god løsning til en veldig god pris, avtalen innebærer at hytteeierne betaler 

cirka halv pris for grunnabonnementet pr idag. 

• Strøm (Netteier Elvia – strømleverandør Fjordkraft) 

o Styret v/Johnny ga en oversikt over hva som må til for at vi skal kunne gå over til 

individuelle strømmålere. Kostnadene ved å legge opp strøm til hver enkelt hytte ble 

lagt fram. Varigheten på eksisterende strømkabler er i henhold til fagfolk rundt 25 år, 

en utskifting av kablene må derfor medregnes i løpet av noen år. Styret vil fortsette å 

arbeide med denne saken med tanke på å fremme konkrete forslag.      

o Styret belyste avtalen vi har med strømleverandør pr i dag, spotprisavtale. Styret er 

ikke kjent med at det finnes bedre alternativer, men vil fortsette å vurdere dette. 

Vedtak: Godkjent. 
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3. Årsregnskap for 2022 

    Gjennomgått 

 

    Vedtak: Godkjent 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

4. Budsjett 2023/2024 

     Gjennomgått. 

     - Spørsmål til regnskapsfører og dens jobb. Misnøye med jobben som gjøres.  

     Nytt styre bør se på muligheten for å gjøre et bytte. 

 

     Vedtak: Godkjent 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

5. Innkomne forslag 

Med bakgrunn i innkommet forslag fra Anne Holmen presenterte Styret v/Gaute hvordan styret 

oppfatter organiseringen av Fjellandsbyen og eksisterende kostnadsfordeling. 

Styret vil fortsette å gå gjennom saken med tanke på å få en løsning og en avklaring som aksepteres 

av alle, slik at saken ikke kommer opp igjen på hvert eneste årsmøte.  

Alle som har innspill til saken henstilles til å sende dette skriftlig til styret pr e-post innen 1/8-23.                     

E-post: styret@skei-fjellansby.no. 

 -------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Eventuelt: 

På tun 8 var det en vannlekkasje i desember 2022. Med bakgrunn i deres erfaring påpeker de 

viktigheten av at alle vet hvor kummen med stoppekran til tunet er på de enkelte tun, og at kranen i 

disse kummene er plassert så høyt at den kan nås selv når det er mye vann i kummen. 

Styret tar kontakt med Gausdal kommune for kart og oversikt over kummene og fordeler til tunene.                                                    

Tun 8 har et ønske om felling av noen trær på et fellesområde som skygger for sola. 

Tun 8 tar kontakt med de som berøres av evt. trefelling og avtaler med Styret i Velforeningen om hva 

som kan og må gjøres. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

  

  

 

 

 

 

 

 

Transaksjon 09222115557490933855 Signert MB, RK, TJ



  
 

6. Valg av styremedlemmer                         

      Styreleder: Johnny Bekkevold, Tun 12    - velges for 2 år 

       Nestleder: Hege Holm, tun 3    - velges for 2 år 

      Styremedlem: Helge Østvang, tun 4    - velges for 1 år 

      Styremedlem: Kari Sundsbø, tun 13    - velges for 1 år 

      Varamedlem: Eli Hanne Berg, tun 13   - 1 år igjen, på valg i 2024 

      Varamedlem: Bjørn Gaute Herlyng, tun 6   - 1 år igjen, på valg i 2024 

      Valgkomite: 

      Anne Holmen, tun 6     - velges for 1 år 

      Eli Hanne Berg, tun 13    - velges for 1 år 

      Marius Torjussen. tun 13    - velges for 1 år 

      Vedtak: Godkjent   

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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